



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2003-79**

under the

**EDUCATION ACT
(O.C. 2003-341)**

Filed October 29, 2003

1 Section 10.2 of New Brunswick Regulation 97-150 under the Education Act is repealed and the following is substituted:

10.2(1) A cafeteria may be operated in a school if its operation will not create a deficit in the financial account of the District Education Council that is reserved for cafeteria purposes.

10.2(2) Any money earned and retained by a District Education Council from the operation of a cafeteria shall be expended by the District Education Council

(a) for the operation of food services, or

(b) for an educational purpose.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2003-79**

établi en vertu de la

**LOI SUR L'ÉDUCATION
(D.C. 2003-341)**

Déposé le 29 octobre 2003

1 L'article 10.2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 97-150 établi en vertu de la Loi sur l'éducation est abrogé et remplacé par ce qui suit :

10.2(1) Une cafétéria peut être exploitée dans une école si son exploitation ne crée pas un déficit dans le compte financier du conseil d'éducation de district réservé à cette fin.

10.2(2) Toute somme réalisée et retenue par un conseil d'éducation de district dans l'exploitation d'une cafétéria doit être dépensée par le conseil d'éducation de district

a) pour l'exploitation des services alimentaires, ou

b) dans un but éducationnel.